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Aan het bestuur van de Koninklijke ANKO        
t.a.v. mevrouw van ‘t Westende      Utrecht, 9 april 2024  
           Kenmerk B 08-24 
 
Onderwerp: uitslag stemming cao eindbod 
 
 
 
Geachte mevrouw van ’t Westende, beste Therese, 
 
Hierbij kunnen wij u melden dat een krappe meerderheid van onze leden heeft ingestemd 
met het eindbod dat door ANKO is uitgebracht voor een nieuwe cao. 
 
FNV MOOI heeft veel reacties gekregen op de ledenraadpleging, van leden maar ook van 
niet‐leden. Met een aantal leden hebben we ook uitgebreid (telefonisch) gesproken. Uit 
nagenoeg alle reacties spreekt een gevoel van niet gewaardeerd worden.  
Uit de reacties moeten we de conclusie trekken dat de leden over het algemeen ontevreden 
zijn over hun arbeidsvoorwaarden. 
 
Het feit dat ANKO in het eindbod heeft opgenomen dat in het tweede ziektejaar nog maar 
70% loonbetaling plaatsvindt wordt niet begrepen en als onrechtvaardig beschouwd. Zeker 
omdat een groot deel van de werknemers op dat moment onder het wettelijk minimum 
loon, loon zal ontvangen. Voor de werknemers die volgens loongebouw B worden beloond, is 
dit nog een grotere tegenvaller. Zij krijgen 2% minder uitbetaald en kunnen tijdens ziekte hun 
provisie immers niet halen. 
 
Leden zijn ronduit ontevreden over hun salaris. Wat opvalt in de reacties is dat meerdere 
leden aangeven te overwegen om de kappersbranche te verlaten. Naast de hoogte van het 
salaris spelen ook zaken als de hoge werkdruk en de mogelijkheden om werk en privé met 
elkaar te combineren daarbij een rol.  
 
Toch heeft een, weliswaar zeer krappe, meerderheid van de leden ingestemd met het 
eindbod. ‘Iets is nog altijd beter dan helemaal niets, we hebben een fatsoenlijk inkomen 
nodig om rond te kunnen komen’ is daarbij een veel gemaakte opmerking. 
 
Dat betekent dat FNV MOOI de nieuwe cao kan ondertekenen.  
 
FNV MOOI doet een dringend beroep op ANKO om nu echt werk te maken van de 
toekomstagenda en de studie naar een nieuw loongebouw. Ook dit maakt onderdeel uit van 



het eindbod. We willen ons sterk inspannen om voor de start van de nieuwe cao‐
onderhandelingen overeenstemming te bereiken over een nieuw loongebouw dat de 
kappersbranche in staat stelt om de concurrentie op de arbeidsmarkt aan te gaan. 
FNV MOOI wil daarover op korte termijn concrete procesafspraken maken. 

Met vriendelijke groet, 

Marga Patijn, 
Voorzitter FNV MOOI 

cc: de heer W. Kruithof 


